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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A leggazdagabbakat támogatja a panelprogram?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kolber István regionális fejlesztésért és felzárkóztatásért felelős
tárca nélküli miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

A városainkat elcsúfító panellakótelepek a Kádár rendszer sajátos mementói . Nagy részük
nem csak esztétikailag, de műszakilag is óriási problémát jelent . Lakóik többnyire nehéz
körülmények között élnek, és semmiképpen sem gondolhatnak arra, hogy önerőből újíthassák
fel lakásukat. Ezért üdvözöltük a kormány panelprogramját, aminek végrehajtásába megint
hiba csúszott. Ugyanis, ha ma egy jó módú vállalkozó megvásárol három panellakást, azokat
állami és önkormányzati segítséggel egyharmad összegből felújíthatja, s bérbe adja, biztos
bevételi forrásból gazdagodhat tovább . A program megint nem a legszegényebbek érdekeit
szolgálja .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem differenciálnak szociális alapon a támogatás kiosztásakor?
Miért nem terjesztik ki a programot a nem panelből épült házakra is?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2006 . 01 . 16 .
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